
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DE
DISTRICTE  MARÍTIM  EL DIA 31 DE GENER DE 2018

NÚM. i Classe de Sessió: 01/2018. Ordinària.

Dia i hora: 31/01/2018 19:30h

ASSISTENTS:

PRESIDENT

D. RAFAEL SIMÓ SANCHO Grup  Municipal  PSOE

VOCALS

Veïns Designats pels Grups Polítics

D. LUIS CARLOS SOSA LUNA Grup Municipal  PP

DÑA EVA FORES CASTELL GrupoMunicipal CSeM

Representants Tinença Alcaldia

DÑA. LIDON RIBERA SORIANO           Grup Municipal PSOE

Representants d’Associacions Sectorials

D. ANTONIA MIRALLES CUMBA A.C. UNIO MUSICAL DEL GRAU

 D. ANDRES J. CARRILLO VALLS A.C. AGRUPACION SCOUT

SECRETARI

D. ROMAN SIMO GOMEZ

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA:  DÑA ALBA BELTRAN MIR (AMPA CEIP «LA MARINA»),
DÑA. CRISTINA GABARDA ORTIN (CIUDADANOS) D. CLEMENTE MIRO PONS (AA.VV. EL
PINAR), DÑA. TICA PALAU (AA.VV. EL FARO), D. JOSE CARLOS MAS (AA.VV. MERIDIANO) y
D. LORENZO CUMBA DE LA ROSA (COMPROMIS)

NO ASSISTIXEN: DÑA. ALICIA BRANCAL MAS (COMPROMÍS)
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Orde del dia. 

1º.- Aprovació si és procedent de l’acta  de la Junta de Districte Marítim celebrada el dia
18 de desembre de 2018

 2º.- Carnestoltes 2018

  3er.- Pla Emergència i simulacre Serrallo

  4º.- Exposició Pla General Estructural

  5º.- Precs i Preguntes

En el Saló de Reunions del Centre Cultural “la Marina” del Grau de Castelló sent les
19:30 del  dia  31 de gener de 2018 sota la  presidència  de l’Exmo.  Senyor  Tinent  d’Alcalde,
Rafael Simó Sancho, es reunixen l@s sr@s mencionats a fi de constituir sessió ordinària de la
Junta  Municipal  de  Districte  Marítim,  comptant  amb  la  meua  assistència  com  a  Secretari
Delegat de la Junta per a donar fe de l’acte.

Comprovat  el  quòrum d’assistència per  la Presidència es procedix  a iniciar  la sessió
passant a tractar els punts inclosos en l’orde del dia. 

1.- APROVACIÓ SI ÉS PROCEDENT De l’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE
DISTRICTE MARÍTIM CELEBRADA EL DIA  18 DE DESEMBRE DE 2017

El Sr. President,  va preguntar als presents si tenien alguna objecció que fer a l’acta de
la sessió ordinària celebrada el passat 18 de desembre de 2017. 

No havent-hi cap objecció s’aprova  per unanimitat. 

2.- PLA EMERGÈNCIA I SIMULACRE SERRALLO.

El Sr. President  dió la paraula a l’Intendent de la Policia Local, Sr. D. Diego Guerrer –
màxim responsable de la dotació de Policia Local del Grau -, que havia sigut invitat a la sessió
perquè explicara als membres de la Junta el desenrotllament del simulacre d’aplicació del Pla
d’Emergències del Serrallo el  passat24 de gener  i  poder aclarir  als mateixos els dubtes que
tingueren respecte d’això.

L’Intendent Guerrer va explicar que la realització del primer simulacre d’emergència per
accident en el polígon del Serrallo s’havia dut a terme en els municipis d’Almassora i Castelló amb
èxit,  en un exercici  de coordinació sense precedents en la  zona,  havent  durat  52 minuts.  Va
comentar que la població havia participat per primera vegada en esta actuació -organitzada per
l’Agència Valenciana de Seguretat i Resposta a les Emergències (AVRSE) amb la col·laboració
dels ajuntaments d’Almassora i Castelló i la Subdelegació del Govern a Castelló-, i havia servit per
a avaluar la reacció de la ciutadania quant a les mesures d’autoprotecció i els temps de resposta
de les forces de seguretat. 

Va continuar dient que el simulacre va servir per a activar per primera vegada les sirenes
d’avís en els districtes marítims d’Almassora, i Castellópn (Grau) amb la intenció que la població
conega com sona realment una alarma de confinament i identifique els diferents sons.

Van intervindre  en eixe moment  la  Sra.  Forés  i  la  Sra.  Miralles per  a  fer  sabedor  a
l’Intendent Guerrer que en la majoria del Grau no s’havien oïda les sirenes. 

Va contestar l’Intendent que en la zona que interessava, que era en la zona mes pròxima
- Almalafa,  Extramurs,....-  i  en els carrers  del  Grau mes pròximes -  C/La Sardina,  Marineria i
adjacents - si s’havia oïda, i que amb això era prou, ja que  el punt d’evacuació  esta situat junt
amb el CEIP la Marina) ja que a partir d’este punt es considera que no hi ha perill.
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Els membres de la Junta en general van comentar que, a més, era dificilísimo diferenciar
els diferents sons de sirenes.

Va contestar l’Intendent que amb eixe motiu s’havia fet circular entre ciutadans i AAVV,
Sectorials...etc, un vídeo explicatiu.

El Sr. Sosa va comentar que el tenia experiència amb sons de sirena, ja que hi havia
trabajdo durant una llarga temporada en una base militar, i que, encara estant acostumat eren
dificilísimos de diferenciar. Va afegir que aquell que no estiguera acostumat – estant a més nerviós
i sorprés – era impossible que l’hicies. Va afegir que, segons la seua opinió, s’hauria d’idear un
altre mètode per a avisara la població davant d’un possible accident.

Aprofite la seua intervenció i la presència de l’Intendent Guerrer per a fer-li sabedor de
dos  problemes  que  existixen  en  el  Grau  i  que,  al  seu  parer,  són  de  competència  policial:
l’existència d’una colla de jóvens amb ciclomotors que es dediquen a fer carreres en algunes
zones, amb el consegüent perill per a la ciutadania, i la venda il·legal de tabac i alcohol a menors
de poca edat – entorn de 12 anys – que s’està realitzant en uns quants basars xinesos del barri.

L’Intendent  va  respondre  que  respecte  al  primer  problema  s’actuava  contínuamente,
sancionant els participants de les dites carreres i  inclús retirant-los el vehicle moltes vegades.
Quant  al  segon problema,  va fer  saber  al  Sr.  Sosa i  la  resta de membres  de  la  Junta,  que
s’estaven realitzant esbrinaments.

3.- CARNESTOLTES 2018.

El Sr. President va informar els membres de la Junta de que durant el cap de setmana
que  comprenia  els  dies  9,  10  i  11  de  febrer  s’anava  a  celebrar  la  popular  celebració  del
Carnestoltes 2018 que tindria lloc com ja era tradicional, en el Grau. Va anunciar que el recorregut
havia patit variacions respecte a l’any anterior, i va comentar que tant en la Tinència d’Alcaldia
com en el  Patronat de Festes estaven molt il·lusionats respecte a la celebració d’enguany, ja que
s’havia tire un gran esforç per a augmentar, tant l’animació com l’oferta musical, sent esta última
segurament la major de la història de la celebració dels Carnestoltes en el Grau, amb multitud
d’actuacions que començaven el divendres a les 17:00 i finalitzarien el diumenge a les 18:00.

4.- INFORMACIÓ  EXPOSICIÓ PGOU ESTRUCTURAL

El Sr. President va anunciar als presents que  el PGOU en la seua modalitat Estructural
– la que definia les diferents zones del terme municipal i enunciava les normes generals per al
desenrotllament del planejament i l’ordenació estructural del sòl – estava en exposició pública des
del passat 15 de gener tant a Castelló – Edifici Quatre Cantons – com en el Grau – Saló d’Actes
Tinença Alcaldia- , finalitzant el 21 de març. En la dita exposició es podien consultar, apuntales
dels  plans,  totes  les  memòries  tècniques,  estudis  i  catàlegs  que  comprenien  el  Pla  General
d’Ordenació Urbana,  de dilluns  a divendres en horari  ininterromput  de 09:00h a 19:00h i  els
dissabtes de 09:00h a 13:00h. Va afegir que durant tot el mencionat període es podrien presentar i
registrar al·legacions al PGOU en les dos seus de l’Exposició – i també en qualsevol punt de
registre de l’Exmo. Aj de Castelló, és a dir, Edifici Noble i Juntes de Districte - , per a la qual cosa
tindrien formularis disponibles allí mateix.

Va animar als  presents a què realitzaren una visita a la dita exposició i conegueren de
primera mà el futur urbanístic de la nostra ciutat. Posteriorment els va esbossar el pla de ruta que
seguiria l’aprovació del PGOU. Va començar dient que després de finalitzar el termini d’exposició
s’estudiarien les al·legacions i el PGOU tornaria al Ple on es debatríen. Una vegada finalitzat el dit
debat,  es  realitzarien  les  oportunes  modificacions  –  si  haguera  que fer-les  -,  i  es  tornaria  a
exposar públicament – si bé durant un període menor a l’anterior -. Immediatament després tindria
lloc l’Exposició del PGOU Detallat, que és aquell que enuncia les normes concretes per a cada
zona, durant un període igual al de l’Estructural i que posteriorment seguiria els passos d’este –
volta al Ple, nova exposició….- . Finalment es produiria – cap a final d’any – l’elevació de tot el
PGOU a la Conselleria, perquè esta donara el seu vistiplau final, i si tot transcorria segons allò
que s’ha desitjat, la ciutat de Castelló tornaria a tindre un PGOU cap al mes de març o abril de
2019.
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5.- PRECS I PREGUNTES

La Sra. Miralles es va queixar sobre la brutícia que provoquen certs usuaris de la “zona
de les columnes” del Parc la Panderola.

El Sr. President va dir que  si finalitzat el Projecte Participatiu sobre el parc que estava
actualment en marxa, el resultat del mateix era favorable a l’eliminació de les dites columnes,
podria solucionar-se el problema. Va aprofitar per a informar que a fi de la transparència serien els
funcionaris municipals, concretament els de la Tinença d’Alcadía del Grau, els que traspassarien
el resultat de les enquestes al programa de conteo informàtic.

Després d’una breu conversació sobre com podria remodelar-se el parc, on cada un va
donar la seua opinió, el  Sr. President va informar els  presents sobre la notícia apareguda en
premsa sobre el concert que donaria el pròxim 30 de juny en el Grau el conegut cantant Enrique
Bunburi. El Sr. President va voler deixar clar que el dit concert no formava part del programa de
festes de Sant Pere 2018, sinó que era  quelcom paral·lel. Va anunciar que l’organitzador tenia
interés en què el cantant realitzara un concert en la nostra ciutat, i des de la Tinença Alcaldia es
va pensar que era una bona idea que se celebrara en el Grau, tenint en compte que era l’últim dia
de festes i que a l’acabar el concert, molts dels assistents podrien quedar-se per ací, la qual cosa
beneficiaria econòmicament als negocis de la zona.

El Sr. Carrillo va suggerir que en els temes de Sant Pere, concretament pel que fa a les
celebracions religioses – ofrena, processó...etc – la Comissió de Festes hauria de comptar mes
amb la parròquia.

La Sra. Ribera – integrant de la Federació de Gorgeres i Penyes – va contestar que no
era la Comissió de Festes la indicada, sinó la Confraria de Pescadors la que estava al càrrec de
totes estes celebracions.

El Sr. President  va dir que era de la mateixa opinió que el Sr. Carrillo en el fet que es
deuria de comptar mes amb la parròquia, siga la Comissió o la Confraria, afegint que s’intentaria
millorar la col·laboració.

El  Sr. Carrillo va felicitar  al  Sr.  Tinent  Alcalde per la celebració de Fi  d’Any,  ja  que
segons la seua opinió  havia sigut  un èxit,  amb un ambient  molt  sa,  fins a altes hores de la
matinada i sense cap incident. Va elogiar especialment a l’Orquestra Camaleó  i en especial a un
dels seus principals integrants, Juanra, - que és veí del Grau - , pel seu entrega i bon fer.

El Sr. President  va agrair les felicitacions en nom seu i en el de tot el personal a càrrec
seu que va participar en l’organització de l’esdeveniment.

La Sra. Forés va comentar que enfront de sa casa – en la zona de vianants de la Pza.
Mare de Déu del Carme – havien arrancat un arbre, i pregunte al Sr. President i al Sr. Secretari si
era per malaltia o per una altra causa.

Van contestar ambdós que desconeixien el fet i que preguntarien al Negociat de Medi
Ambient respecte d’això.

I sent els 22:00h de la data indicada en l’encapçalament, per no haver-hi mes assumptes
que tractar, el senyor President alça la sessió, de tot  això, com a Secretari  done fe i,  perquè
conste, alce la present acta que firme junt amb el Sr. President de la Junta Municipal de Districte.
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